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Z á p i s n i c a    č.  13 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného 8. 10. 2009 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    11 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Ing. Daniela Dalošová, Ing. Peter Nižnanský – ospravedlnení 

 

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. VZN č. 5 o nakladaní s nájomnými bytmi 

4. VZN č. 6 o poskytovaní sociálnych služieb 

5. Prípady osobitného zreteľa v zmysle zák. 138/91 Z. z. v platnom znení 

6. Schválenie výšky nájomného v 48 b.j. na Hrabinskej ulici 

7. Rozšírenie činnosti Spoločného obecného úradu vo Vrbovom v sociálnej oblasti 

8. Dopyty, interpelácie 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Dr. Ivan 

Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 8 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr ešte prišli ďalší 3 poslanci. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Marián Keller, členovia 

– Ing. Anton Kramárik a Pavol Rakús. 

prítomných: 8 

za: 8                                                  proti: 0                               zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Ján Jánoška a Anton 

Červeňanský. 

prítomných: 8                                                                                                                       

za: 7                               proti: 0                             zdržal sa: 1                

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 8 

za: 8                                                              proti: 0                                               zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján Prievozník, 

JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 8 

za: 7                                                 proti: 1                                              zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia. Ing. Jánoška 

požiadal o doplnenie bodu týkajúceho sa žiadosti Bytového družstva Trnava. Vetes zabezpečoval 
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teplom všetky byty, netreba robiť selekciu občanov. Žiadal toto doriešiť, z rezervného fondu 

mesta. Boli prítomní aj riaditeľ BD Ing. Odkladal aj Dr. Slanina, ktorí by boli ochotní to vysvetliť. 

Predtým, než dal primátor hlasovať o zaradení tohto bodu do programu povedal, že pohľadávky do 

konkurzu a pohľadávky proti podstate nemožno zrovnávať. V prvom rade by bolo potrebné, aby 

prebehol ten konkurz. Správca konkurznej podstaty môže realizovať pohľadávky proti podstate. 

Za takto upravený program sa hlasovalo: 

prítomných: 8 

za: 4                                                 proti: 0                                               zdržal sa: 4 

Doplnenie bodu do programu hlasovaním neprešlo, preto dal primátor hlasovať o programe 

uvedenom na pozvánke: 

prítomných: 8 

za: 7                                                 proti: 1                                               zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenia uznesení  
 

 Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí MsZ vykonal Dr. Kýška. Tvoria 

prílohu originálu zápisnice. 

Ku kontrole opatrení mal pripomienku Ing. Jánoška. Spýtal sa na uznesenie č. 27/IV/2009 

z 15.4.2009, ktoré malo byť naplnené 30. 6. 2009. Primátor povedal, že dopravné značky na 

Nám. J. Emanuela boli hneď po rokovaní s občanmi objednané a po jarmoku sa budú osádzať. 

Informáciu ešte spresnil Ing. Prievozník. Bola požiadaná firma Signatech o výrobu a momentálne 

sú už na Vetese. Hneď na budúci týždeň sa budú osádzať. Tento týždeň sú pracovníci vyťažení 

prípravou jarmoku. Bude tam zákaz vjazdu automobilov nad 3,5 t. Tie termíny nebolo možné 

dodržať, boli dovolenky. Ing. Jánoška potom podal ešte ústnu žiadosť v zmysle zákona č. 211/2000 

o informáciách. Žiada schválený návrh projektu „Pasport miestnych komunikácií“ a komplet. 

Akým spôsobom to bude doriešené. Chce to osobne  a dať to ľuďom do vývesiek. Ing. Prievozník 

povedal, že materiál je u neho k nahliadnutiu. Poprosí Ing. Ševčíka, aby to dodal v elektronickej 

podobe. 

 

3. VZN č. 5 o nakladaní s nájomnými bytmi 
 

 Materiál predložila Mgr. Sitárová. Prijatím nového výnosu MVaRR SR ako aj 

skutočnosťou, ktorú priniesla prax sa vyskytla potreba novelizovať doteraz platné VZN. Boli 

predložené pripomienky a tieto budú zapracované. 

Stanovisko komisie pre majetok mesta a podnikanie: odporúča VZN schváliť 

Stanovisko sociálnej a bytovej komisie: odporúča VZN schváliť s pripomienkami 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – tie pripomienky – to VZN nemôžeme schváliť, keď ani nevieme, čo ideme 

schvaľovať. Predložil návrh, aby boli pripomienky do VZN zapracované na pracovnom stretnutí 

a schválilo sa na mimoriadnom zasadnutí. 

Mgr. Sitárová – tie pripomienky prešla, zapisuje ich a bola by rada, keby sa dnes to VZN schválilo. 

Ing. Jánoška dal ústnu sťažnosť na dodržiavanie rokovacieho poriadku, pretože dal návrh 

a nehlasovalo sa o tom. Preto dal primátor hlasovať za to, aby sa VZN prijalo až na budúcom 

zasadnutí MsZ. Hlasovaním 8/0–0–7 (Ing. Jánoška nehlasoval) návrh neprešiel.  

Pokračovalo sa v rozprave. 

p. Halama – na akú dobu sa prenajímajú byty. 

Mgr. Sitárová – každé 3 roky sa zmluva obnovuje.  

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 80/X/2009. 
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4. VZN č. 6 o poskytovaní sociálnych služieb 
 

 Materiál predložila Mgr. Juhásová. V zmysle zákona 448/2008 Z.z. o sociálnych službách 

a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) 

v znení neskorších predpisov je potrebné prijať VZN o určení sumy úhrad za sociálne služby, 

spôsobu určenia úhrady za sociálne služby a platenia úhrady za sociálne služby. Plánuje od 1. 11. 

2009, keď bude schválené VZN aj cena, urobiť inzerciu – oznam aj pre občanov, aby sa 

prihlasovali k rozvozu potravín. 

 

Stanovisko komisie pre majetok mesta a podnikanie: odporúča VZN schváliť, úhradu 0,90 € 

zmeniť na max. 0,30 €. 

Stanovisko sociálnej a bytovej komisie: odporúča VZN schváliť. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – aká cena bola doteraz? 

Mgr. Juhásová – 0,30 €, ale náklady sa zvýšili. 

Mgr. Boškovič – koľko tých obedov sa v súčasnosti vozí? 

Mgr. Juhásová – 160 – 190 obedov za mesiac. 

Ing. Kramárik – sociálne služby prijímajú osoby, dôchodcovia, s nízkym príjmom. Tých 0,90 € je 

veľa. 

p. Rakús – či to tí ľudia budú za tú cenu chcieť tých 30 obedov mesačne. 

p. Červeňanský – som za 0,30 €. 

Ing. Jánoška – kde je VZN č. 6/2002 – na internete nie je. Kde je cenník? Kto je za to zodpovedný, 

že to tam nie je?  Nech to má štábnu kultúru a nie zoskenované z Hlasu Vrbového. 

Dr. Borovský – všetky VZN sú u hl. kontrolórky, kto má záujem, môže nahliadnuť do nich. 

Prednosta ich naskenuje a dá sa na internet. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 81/X/2009. 

 

5. Prípady osobitného zreteľa v zmysle zák. 138/91 Z. z. v platnom znení 
 

 Novelou zákona č. 138/1991 Zb. podľa § 9 ods. 1 cit. zákona sa prevody majetku obce 

môžu vykonať určenými spôsobmi. V súlade s uvedeným ustanoveniami navrhuje schváliť za 

prípady osobitného zreteľa: riešenie bytovej otázky v meste pre občanov, zabezpečenie 

rôznorodosti služieb v meste, zabezpečenie sociálnych, duchovných, kultúrnych, športových, 

spoločenských a iných aktivít v meste. 

 

Stanovisko komisie pre majetok mesta a podnikanie: odporúča navrhnuté prípady schváliť. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – osobitný zreteľ – to znamená, že sa bude vyhodnocovať jednotlivý prípad. My to 

nemôžeme vyšpecifikovať, musíme sa zaoberať každým prípadom osobitne. 

Mgr. Sitárová – bolo nám to takto odporúčané na seminári, aby sme si to takto dali schváliť. 

Upozorňovali nás na to. Ak niekto skončí nájomný vzťah, budeme musieť zvolať zasadnutie MsZ, 

aby sme mohli prenajať priestor na takúto službu. 

Ing. Jánoška – bolo by dobré dať k dispozícii, ktoré priestory sú v prenájme  a na akú dobu a dať to 

v elektronickej podobe. Sú položky, ktoré sú povinné a v rámci kolónky „hosť“ dať bežné 

informácie. 

Ing. Keller – bol by som nerád aby sme to prijali, ak by to bolo v rozpore so zákonom. 

Ing. Jánoška – prečo by nemohlo byť MsZ každý posledný štvrtok v mesiaci? A nevidí dôvod, ak 

by takýto dôvod bol, predložiť to na rokovanie. Vidí v tom diskrimináciu. 
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Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 82/X/2009. 

 

6. Schválenie výšky nájomného v 48 b.j. na Hrabinskej ulici 
 

 Materiál predložil na rokovanie prednosta Dr. Kýška. S nájomníkmi na 48 b.j. bude 

obnovený nájomný vzťah a budú sa uzatvárať nové nájomné zmluvy. Je potrebné schváliť 

mestským zastupiteľstvom výšku nájomného v jednotlivých bytoch. Výška nájomného je v súlade 

so zmluvou o záložnom práve s MVaRR SR, kde ročné nájomné nesmie prekročiť 5 % 

z obstarávacej ceny bytu. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – chýba mu tabuľka na porovnanie, aké ceny v Sk platili doteraz. 

Dr. Borovský – záväzná je tá zmluva s MVaRR SR. Zasadnutie bolo zvolané dnes, lebo od zajtra 

podpisujeme nové zmluvy. 

Ing. Kramárik – ak sa ceny nemenia, nevidí dôvod prijímať nové uznesenie. 

Ing. Kráľová – tie ceny vtedy vypočítal Vetes. Nebolo to celkom v zmysle uznesenia. A na základe 

prílohy sú stanovené ceny. Spĺňa to podmienku, že neprevyšuje cenu 5 %. 

Mgr. Sitárová – v pôvodnom nájomnom boli zahrnuté aj zálohové platby a v tomto to už nie je. 

Schváli sa výška nájmu a my si sami rozhodneme, do akých fondov rozdelíme tú sumu: fond 

údržby, poistné ap. 

Dr. Kýška – mení sa iba štruktúra, nie výška nájmu. 

Dr. Borovský – im sa platby nezmenia, to je podstatné. Na začiatku toho obdobia bolo stanovené, 

že to rozpätie môže byť 3,5 až 5 %. A toto je splnené. 

Mgr. Boškovič – my tomu rozumieme, ale tie čísla mi nesedia. 

Ing. Kráľová – Vetes tam v r. 2006 niečo upravil, preto tú sumu nechávame – nemeníme nič proti 

cenám Vetesu. Dávame ceny, ktoré sú v nájomných zmluvách, teda to, čo ľudia 3 roky platia 

a nechávame hodnotu, ktorá platí. 

Dr. Kýška – každé uznesenie je platné podpísaním primátora, žiada si to uviesť dátum. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 83/X/2009. 

 

7. Rozšírenie činnosti Spoločného obecného úradu vo Vrbovom v sociálnej 

oblasti 
 

 Materiál predložila Mgr. Juhásová. Na účely vyhotovenia posudku o odkázanosti na 

sociálnu službu je potrebné vykonávať posudkovú činnosť a vydávať rozhodnutia. Toto je potrebné 

pri umiestňovaní občanov do zariadenia pre seniorov, ale aj pre určenie odkázanosti na akúkoľvek 

inú sociálnu službu v zmysle zákona 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a o zmene a doplnení 

zákona č. 455/1991 Z. z. o živnostenskom podnikaní v znení neskorších predpisov. 

 

Stanovisko komisie pre majetok mesta a podnikanie: odporúča  rozšírenie činnosti SOÚ vo 

Vrbovom schváliť. 

Stanovisko sociálnej a bytovej komisie: odporúča rozšírenie činnosti SOÚ vo Vrbovom schváliť. 

 

Rozprava: 

Ing. Keller – platia všetky obce za tie činnosti? V minulosti mali niektorí podlžnosti. 

Ing. Kráľová – obce nám platia len vtedy, keď ich vyzveme. Robilo sa to polročne, tento rok 

nemáme, nestíham to. Zálohovo, tak ako sa dohodlo – to sa neplní. 

Dr. Borovský – prednosta naformuluje list starostom, aby zálohové platby pravidelne platili a dlhy 

vyrovnali. 

Ing. Jánoška – prečo tam je dátum 25. 8. 2009? 

Dr. Borovský – doplní sa dátum účinnosti 9. 10. 2009. 
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Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 84/X/2009. 

 

• Zaradenie TV programu Markíza Doma do TKR 

 

Ing. Tomčík sa informoval, či by nebolo možné do programu TKR zaradiť vysielanie TV 

programu Markíza Doma – už 1–2 mesiace vysiela. 

Dr. Borovský povedal, že treba prijať uznesenie, prednosta sa nakontaktuje na Ing. Podmanického, 

či to má nejaký dosah na financie. Ing. Prievozník sa informoval u p. Macu, je to bez navýšenia. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 85/X/2009. 

 

8. Dopyty, interpelácie 
 

p. Halama – na Hviezdoslavovej ul. pri bytovke č. 1052 je vedľa septiku jama, 

Dr. Borovský – p. Záhorec to skontroluje a v prípade potreby to zahrnie. 

•  

Ing. Duračka – bod rokovania, ktorý chcel, aby bol zaradený – preplatky občanov v správe 

Bytového družstva, aby bolo k tomuto bodu zvolané mimoriadne zasadnutie MsZ.  

Dr. Borovský – je potrebné doručiť žiadosť a zvolá sa. 

•  

Ing. Kramárik – na Hollého ul. na detskom ihrisku trčí kus trubky, treba to odstrániť. 

Dr. Borovský – úloha pre p. Záhorcu – odpíliť od zeme. 

•  

Ing. Tomčík – opravy ciest platí mesto? A aj niekto tú prácu preberá? Tá cesta je viac hrbatá ako 

bola. Zimu tá cesta neprežije. 

Dr. Borovský – platí to mesto z cestného fondu. 

Ing. Prievozník – ten výrez sa robí minimálne 5 cm. 

Dr. Borovský – budeme to reklamovať, pôjdeme to pozrieť. 

Ing. Prievozník – všetky tie miesta s nimi prejdeme. 

•  

p. Bukovčák – „Barcíkech“ ulička – hrana chodníka – bolo by ju treba trošku vyrovnať. 

Dr. Borovský – to je štátna cesta, neviem, či do toho môžeme zasiahnuť. Ing. Prievozník to vybaví 

s p. Mezníkom, p. Záhorec to potom zreže flexom. 

•  

p. Rakús – na Poľnej ceste je rozkopaný úzky pás asi mesiac. Nemali by to dopredu rozkopávať. 

Kedy sa to bude lepiť? Tie výtlky pravidelne obmieňajú – má to výdrž 2–3 roky. 

Ing. Jánoška – čo sa týka Strážovskej, Slovanskej, po dvoch rokoch sú zničené. 

•  

p. Rakús – tie veľké kontajnery na separovaný zber – bolo by dobré častejšie kontrolovať. Keď sú 

plné, hádžu to všelijako. A tie autobusy na Mierovej ul. – parkujú tam. Riešia to policajti. Ľudia 

sa na to pýtajú. 

Dr. Borovský – úloha pre náčelníka MsP a bude o tom na budúcom zasadnutí informovať. 

•  

p. Rakús – oplotenie ihrísk – ako to je? 

Ing. Prievozník – upresňujú rozpočet (Ing. Valová) a sú dohodnutí, že pondelok – utorok tento 

materiál celý dodá. Zvlášť na ihrisko na ZŠ na Školskej ul. a zvlášť na ZŠ na Komenského ul. 

Ing. Jánoška – na začiatku zasadnutia tiež urobiť kontrolu týchto úloh, ktoré vyplynuli 

z interpelácií. 

Ing. Tomčík – v iných mestách to funguje. Stačí ich osloviť a dať to urobiť. 

Dr. Borovský – každá obec alebo mesto to má inak. Tu ide len o cenu stĺpov. 
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Ing. Tomčík – bola by určite aj možnosť zohnať kukavoz. Hovorilo sa – prepočítať náklady, 

zakúpiť na leasing. Hovorilo sa aj o výzve na toto. 

Dr. Borovský – výzva z MŽP SR – bolo by treba kukavoz, vlečku, drvič, ktorý by sa dal pripojiť 

na traktor. Máme takúto jednu ponuku, ale musíme ešte získať ďalšie dve ponuky. 

Ing. Tomčík – budeme o tom informovaní? A zasadnutia boli dohodnuté posledný štvrtok 

v mesiaci, aby sme si mohli zariadiť ten čas. 

Dr. Borovský – po schválení štátneho rozpočtu bude k rozpočtu mesta zasadnutie, malo by to byť 

začiatkom novembra. 

Ing. Tomčík – mohli by sme k tomu nejakú informáciu dostať? Už sme mohli mať desatinu auta 

zaplatenú. 

Ing. Keller – centrálna mestská zóna – nábehy pre vozíčkarov, detské kočíky ap., že to bolo 

zamietnuté. Potom to budeme robiť keď bude všetko vybudované? Robme niečo pre volebné 

záväzky – primátor, KDH, to mali v programe. 

Dr. Borovský – centrálna mestská zóna bude bezbariérová a nie je problém urobiť nábeh k budove 

MsÚ. 

Ing. Prievozník – schváľte peniaze a urobíme to. V úpravách na komunikácie to ide cez centrálnu 

mestskú zónu. 

Dr. Borovský – ale centrálna mestská zóna nejde až po MsÚ, nevyšlo by to finančne. 

•  

Mgr. Boškovič – či by bola možnosť prenajať si parkovisko – za čo by to bolo. Sú ochotní zaplatiť 

a voľačo  by sa dostalo do mestskej kasy. 

Dr. Borovský – je potrebné, aby tých žiadostí bolo viac, ale nesmie to byť viac ako 30 %. 

Pani Babiarová už má niekoľko žiadostí. 

•  

senior ECAV, Mgr. Jäger – keď sa schvaľovali dotácie na akcie, poslanci sa vyjadrili, že o nich 

nevedia. Vtedy prisľúbil, že osobne príde a pozve ich. Teraz majú 80. výročie vysviacky ich 

kostola, osobne ich na tieto oslavy pozýva. 

•  

Ing. Jánoška – Miloš Hulvan aj jeho manželka ho oslovila, že malotraktor s radlicou mu poškodil 

auto, ktoré parkovalo pred MŠ. Bola tam stanovená pokuta, ale akým spôsobom bude nahradená 

škoda? 

Dr. Borovský – nechce do toho vstupovať, nevie ako to bolo. Pán Záhorec povedal, že nech 

rozhodne súd, lebo to nezodpovedá skutočnosti, že by to práve oni poškodili. Iná takáto skutočnosť 

bola hradená z poistky. A toto nie je predmetom rokovania MsZ. 

•  

Ing. Jánoška – žiadosť Lucie Sabovej – obštrukcie pri obnovení stavebného konania.  

Dr. Borovský – nič sa tam nedeje. Ing. Karlíková si to s L. Sabovou aj p. Puvákom vyjasnili. 

A koniec–koncov, bola to „čierna“ stavba. Bolo jej poradené, aby si dali žiadosť o predĺženie 

termínu. 

Ing. Jánoška – je tam 20 m2  vlastníkom Čsl. štát. Je tu kopa pozemkov, ktoré sú nevysporiadané. 

Ing. Keller – bolo to v zastupiteľstve, že aby sme to nepredávali, ak by tam chcel niekto robiť 

fasádu. A Ing. Karlíková tam nie je na to, aby riešila majetkové vzťahy. 

Mgr. Sitárová – my to riešime, boli sme na Krajskom úrade, žiadali sme delimitáciu, ale tie vzťahy 

k pozemkom sú veľmi zložité. Tých zložitých prípadov je viac. Pozemkové knihy boli zrušené, 

zaviedli listy vlastníctva, nie sú na všetkých nehnuteľnostiach založené. 

Ing. Keller – pozemky – robia sa vlastnícke vzťahy – pre tú kanalizáciu. Občania si za to platia 

dane, hoci sú vlastníkmi do polovice cesty. Som ochotný pri tom pomôcť. 

Dr. Borovský – poprosíme Ing. Kráľovú, žeby to preverila. 

•  

p. Kunik (občan) – jedná sa o cestu, o ktorej sa hovorí už 9 rokov. Na Sídl. 9. mája vybudovať 

cestu. Boli pozvaní, prišli všetci, za čo tú cestu predajú. Bežná cena je 500 – 600 Sk/m2 , dohodli sa 

na 250 Sk. Tým to „padlo do vody“. Majú obavu, že sa s tým nebude znovu nič robiť. Čuduje sa, 

že si mesto nechá takých ľudí ako je Ing. Prievozník, dá veci do „šuplíku“ a nič v tom neurobiť. 
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Hanbil by sa za takúto robotu. Pýta sa poslancov, čo je na tom také zložité, postúpiť ten materiál, 

na ktorom sa dohodli, im na rokovanie. Chce vedieť, ako to na ďalšom zasadnutí dopadlo. 

Dr. Borovský – tam bude treba vybudovať nielen cestu, ale aj siete. Mesto kúpi po 250 Sk 

pozemok a občania potom predajú pozemky po 2 tis. Sk na výstavbu rodinných domov. Je treba to 

prejsť komisiami. A potom na MsZ, nech sa rozhodne. Inde to robia tak, že mesto kúpi pozemok, 

vybuduje cestu a potom si pozemky predá mesto. Aj Krakovany kúpili celé pozemky. 

p. Kunik – ak budeme takto hovoriť, nepostaví sa nič. Nemajú peniaze na pozemky.  

Ing. Jánoška – veľa krát tu bol aj p. Závodný. Išli sme schvaľovať ÚPN mesta, mohlo sa s tým 

počítať. Minimálne 7 ľudí tam chceli stavať okrem nich. 

Ing. Prievozník – vyhradzuje si právo, že v tom nič neurobil. Nemajú predstavu o tom, čo sa robí. 

Bola vypracovaná štúdia. Možnosť toho napojenia – bola vypracovaná projektová dokumentácia. 

Ale potrebujú určité veci – chce to určitú postupnosť krokov. Musí to byť zapracované aj 

v rozpočte, na tento rok nie sú peniaze. 

Dr. Borovský – dá sa to do komisie výstavby a komisie pre financie a majetok mesta. 

p. Kunik – ide o to, aby to tu znovu 7 rokov nestálo. 

Ing. Duračka – to stretnutie bolo, hneď na komisii Ing. Prievozník o tom informoval. Bolo tam 

kopu rozporných vecí a jednoznačné stanovisko komisia nedala. Nechali sme to na rozhodnutí 

MsZ. Škoda, že to nebolo v programe. 

Dr. Borovský – je to treba teda prerokovať na komisii pre financie a majetok mesta. Ale či na to 

máme – cesta, infraštruktúra... Ale pokiaľ mesto tam má investovať 5 mil. Sk, nech to ponúknu za 

1 Sk. Ale nie 250 Sk. Ten pozemok na výstavbu domu sa zhodnotí. 

•  

Peter Fuljer (občan z Beňovského ul.) – majú problém s poklopom na ceste, ľudia sa sťažujú. Je 

tam veľký buchot aj v noci. Kto to kolaudoval, preberal, komu to patrí? 

Dr. Borovský  – je to majetok TTSK a TAVOS to už začal opravovať, ale skončilo to nedostatkom 

peňazí. 

občan – hneď pred PT Univerzál sú balvany, asi sa tráva tlačí pod asfaltom, bolo by dobré to 

vyrezať. 

Dr. Borovský – úloha pre p. Záhorca. 

 

 

9. Návrh na uznesenie 
 

Uznesenie č. 80/X/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 5/2009 o nakladaní s nájomnými bytmi pre občanov v bytovom 

dome na Hrabinskej ul. vo Vrbovom s pripomienkami. 

 

prítomní: 8 

za: 8       proti: 0    zdržali sa: 0 

Mgr. Boškovič, J. Bukovčák, A. Červeňanský, 

P. Halama, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 81/X/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 6/2009 o poskytovaní sociálnych služieb s pripomienkami. 
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prítomní: 10 

za: 9       proti: 0        zdržali sa: 0      nehlasoval: 1 

Mgr. Boškovič, J. Bukovčák, A. Červeňanský,             Ing. J. Jánoška 

P. Halama, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 82/X/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

v zmysle ustanovenia § 9 a) ods. 9 písm. c zák. č. 138/1991 Z. z. v platnom znení ako prípady 

osobitného zreteľa: 

1. riešenie bytovej otázky v meste pre občanov – prenájom bytov, na ktorý sa vzťahuje regulovaný 

nájom (napr. byty postavené z verejných prostriedkov mesta alebo štátu, iné) 

2. zabezpečenie rôznorodosti služieb v meste – prenájmy nebytových priestorov vo vlastníctve 

mesta 

3. zabezpečenie sociálnych, duchovných, kultúrnych, športových, spoločenských a iných aktivít 

v meste – prenájmy a výpožičky majetku mesta spoločenským organizáciám, združeniam, 

neziskovej organizácii založenej mestom. 

 

prítomní: 10 

za: 8       proti: 0        zdržali sa: 1          nehlasoval: 1 

Mgr. Boškovič, J. Bukovčák, A. Červeňanský,         Ing. J. Tomčík,     Ing. J. Jánoška 

P. Halama, Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. J. Prievozník, P. Rakús 

 

Uznesenie č. 83/X/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

výšku mesačného nájomného v mestských nájomných bytoch na Hrabinskej ulici takto: 

– jednoizbový byt o výmere 35,40 m2  vo výške 65,49 €,  

– jednoizbový byt – podkrovný o výmere 33,48 m2  vo výške 62,41 €,  

– dvojgarsónka o výmere 32,28 m2  vo výške 60,48 €,  

– dvojgarsónka – podkrovie o výmere 34,95 m2  vo výške 60,48 €,  

– dvojizbový byt – bezbariérový o výmere 48,50 m2  vo výške 86,40 €,  

– dvojizbový byt o výmere 48,12 m2  vo výške 85,77 €,  

– dvojizbový byt – podkrovný o výmere 50,68 m2  vo výške 89,86 €.  

 

prítomní: 11 

za: 6             proti: 1            zdržali sa: 4 

Mgr. Boškovič, J. Bukovčák,          Ing. J. Jánoška,           Ing. J. Duračka, Ing. M. Keller, 

A. Červeňanský, P. Halama,                P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník 

 

Uznesenie č. 84/X/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

rozšírenie činnosti Spoločného obecného úradu vo Vrbovom v sociálnej oblasti: 

a) o rozhodovanie a vykonávanie posudkovej činnosti na účely vyhotovenia posudku o odkázanosti 

na sociálnu službu v zmysle Zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a o zmene 
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a doplnení zákona č. 455/1991 Z. z. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení 

neskorších predpisov. 

b) za cenu 15 € /jeden písomný posudok a rozhodnutie o odkázanosti na sociálnu službu v zmysle 

citovaného zákona 

pre obce: Kočín – Lančár 

     Šterusy 

     Šípkové 

 

prítomní: 11 

za: 9              proti: 1              zdržali sa: 1           

Mgr. Boškovič, J. Bukovčák, A. Červeňanský,        Ing. J. Jánoška        P. Rakús 

Ing. J. Duračka, P. Halama, Ing. M. Keller,  

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 85/X/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

rozšírenie programovej štruktúry TKR o program TV Doma. 

 

prítomní: 10 

za: 10       proti: 0    zdržali sa: 0 

Mgr. Boškovič, J. Bukovčák, Ing. J. Duračka, 

P. Halama, Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller,  

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník,  

P. Rakús, Ing. J. Tomčík 

 

 

10. Záver 
 

  Program dnešného zasadnutia MsZ poslanci vyčerpali, zaujali stanoviská a prijali 

uznesenia. Zasadnutie ukončil primátor o 20.20 hod. 

 

Vo Vrbovom 16. októbra 2009 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Ján Jánoška         ................................................. 

 

2.   Anton Červeňanský       ................................................. 


